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Abstract (en)
The plug socket has at least one cable plug connector socket (16) for receiving a cable termination plug, all of these sockets mounted on a common
printed board (14), fitted with the required number of connector sockets via a production line. The cable plug connector sockets fitted to the printed
board are housed between a base plate (12) and a socket upper part, with an identical base plate employed independent of the number of cable
plug connector sockets.

Abstract (de)
Bei einer Anschlussdose (10) für die Telekommunikation sind zur Aufnahme eines steckbaren Kabelanschlusses Steckverbinder (16) vorgesehen.
Die Steckverbinder sind auf einer gemeinsamen Printplatte (14) angeordnet und die Printplatte (14) ist innerhalb einer Produktelinie mit
unterschiedlicher Anzahl Steckverbinder auf einem unabhängig von der Anzahl Steckverbinder identisch aufgebauten Bodenteil (12) festgelegt. Die
Anschlussdose passt in das in der Schweiz übliche Standard-Montageset mit 43mm-Frontscheibe. <IMAGE>
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